
VERGROOT HET DRAAGVAK

Goedenavond allemaal. Mijn naam is  ik woon 
 de Heemsteedse Dreef 156. 

Deze kwestie gaat mij erg aan het hart. Het voelt als een vrijwel onmogelijke spagaat.
Al bijna mijn hele leven woon ik in Heemstede, heel vertrouwd, heel veilig. Maar 
ook met het besef dat ik ongelooflijk heb geboft. Dat brengt verantwoordelijkheid 
met zich mee, vooral naar hen die minder geluk hebben. Ik wil daarom deze kans 
aangrijpen om het noodzakelijke draagvlak te vergroten.

 
De locatie van de Dreef 156 speelt een zeer belangrijke rol. Midden in een rustige en 
veilige woonwijk. Kunt u zich voorstellen hoeveel mensen zijn geschrokken? Jonge 
ouders met opgroeiende zoons en dochters zijn ineens vrijwel buren geworden van 
een instelling met wel 25 overwegend jongens, uit een compleet andere cultuur. 
Daarbij velen met een traumatische ervaring. 
NOT IN MY BACKYARD , wordt ineens heel reëel.

Hoe krijg je deze omwonende met je mee? Dat moet de centrale 
vraag zijn! 

Nou zeker niet door eerst een pand aan te kopen, contract te sluiten met COA, raad 
laten beslissen en dan als laatste de bewoners erbij proberen te betrekken om de 
slingers op te hangen.

Hoe dan wel: 
– neem de zorgen ECHT serieus. M.a.w. doe daar dus ook wat mee!
– kweek vertrouwen door eerlijk en transparant te zijn

Na heel veel meningen te hebben gelezen in de Omwonende App - met bijna 300 
deelnemers - maar vooral na heel veel persoonlijke gesprekken met buren en echt 
direct omwonende, wil ik u als commissie en uiteindelijk de raad 2 voorstellen / 
vragen voorleggen:

1: Breng het aantal AMV'ers op de locatie terug naar 16. Namelijk het aantal 
van 25 is veruit de meest gehoorde kritiek en angst bij de bewoners.
Ook vele deskundigen bevestigen dat hoe kleiner de groep AMV’ers hoe groter de 
kans op een succesvolle intergratie. Het COA werkt met woongroepen van ca. 16 
man, met 2 permanente begeleiders. Donderdag kwam er geen concrete toezegging 
dat bij 25 man er dan minimaal 3-4 permanente begeleiders zijn.  Belangrijker nog: 
De wethouder gaf donderdag toe dat het toch met geld te maken heeft. Na schouwing 



van het COA is namelijk alles op 20-max 25 gezet, en daarmee natuurljk ook het 
huurcontract en huurprijs met het COA.

Mijn voorstel is: KIES VOOR EEN GROEI MODEL
– start met een heel beperkt aantal (bijvoorbeeld 6 of 8). Bouw dit aantal met kleine 
stapjes pas uit nadat alles goed verloopt.
– Verlaag de huurprijs naar rato waardoor ook het COA binnen boord blijft. 

Hiermee wint u  een heel groot deel van vertrouwen en draagvlak bij de omwonende.
 
Ik wil dit punt afsluiten met de vraag: het kan toch niet waar zijn dat in een rijke 
gemeente als Heemstede een groter draagvlak en vertrouwen van de omwonende 
wordt afgeserveerd vanwege budgettaire redenen?

2: Definieer een grens aan overlast: Stel vooraf relevante en objectief meetbare 
criteria op m.b.t. eventuele overlast, stel een grens en committeer je daaraan.  

Het gaat vooal om: 
RELEVANTIE: dus rapporteer niet die zeurpiet die iedere 10 minuten belt over een 
fiets die niet netjes in het rek staat. Maar wel de zaken die serieuze overlast en dus 
stress veroorzaken bij omwonende.

COMMITMENT: Stel er is serieuze overlast, te veel, te vaak en zelfs na eerder 
genomen maatregelen is er dan een escape of noodknop?

Niet pas na 5 jaar. Maar na 1 max 1,5 jaar.

Er is tenslotte ook met het COA een escape of proefperiode is overeengekomen.  

Mijn oproep is: wees transparant naar uw inwoners toe en stel die proefperiode in, 
houd je dan aan die vooraf gestelde criteria en grens. Met als uiterste consequentie 
dat de stekker er zal worden uitgetrokken. 

Samengevat: 
Bent u als commissie en als raad bereid de omwonende tegemoet te komen in de 
2 genoemde punten: 1) Een verlaging van het aantal AMV’ers en de keuze voor 
een groeimodel. 2) Het instellen van een proefperiode voor het hele project? 

Hoeveel vertrouwen geeft dit de omwonende?  Zij zullen hierdoor een veel grotere 
bereidheid hebben om te participeren in het welslagen van deze huisvesting.

Stelt u zich voor: geen sensatie beluste vette krantenkoppen meer over onrust in 
villawijk en miljoenen aankoop, maar juist Heemstede als voorbeeld van een 
geslaagde samenwerking tussen Gemeente, bewoners en asielzoekers.

Wij kunnen dit als Heemstede, maar alleen met z’n allen.


